
Gislaved Västbo Brukshundklubb

Protokoll styrelsemöte 2023-10-17
Närvarande: Ordförande Solveig Karlsson,Vice ordförande Reine Lidén, Kassör
Karin Lindh , Sekreterare Carin Grönkvist,  Suppleant Jerker Andersson,  
Ledamot Christina Josefsson - Normén,
 Suppleant Elisabeth Andersson.
Anmält förhinder:  Ledamot Malin Bennet

§ 69. Mötets öppnande.
Ordförande Solveig Karlsson hälsade alla välkomna.

§ 70. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§ 71. Val av två justeringsmän.
Att justera dagens protokoll valdes Reine Lidén och Karin Lindh.

§ 72. Föregående protokoll.
Föregående protokoll( medlemsmötet) lästes upp, och lades till handlingarna.

§ 73.  Sektorer 
- Tävling
 Appellspår tävling 5/10 2024. Markägaren Johan Gustafsson har meddelat att vi inte 
får tillgång till hans marker förrän den 1 november 2024. Detta innebär att vi får 
flytta till Södra Mo nästa år.  Christina kollar upp.

- Vi behöver fler tävlingssekreterare samt tävlingsledare. 

- Christina Josefsson - Normén vill ha in alla tävlingsresultat i slutet på året. Detta för
att kunna sammanställa till årsmötet i tid.

- Utbildning
- Kurser
Eftersom de instruktörer som lovat att ha kurs hoppade av, fick Carin G. Och Solveig 
K. Hjälpas åt att ha en valp/vardagslydnadskurs. Denna är nu slutförd.



- Beslut:  Pia Adolfsson och Alexeh Sohlén ska gå instruktörsutbildning till våren 
2024. De kommer att gå L1 den 25/11 -23.

- Kök
Karin L. och Solveig  K. Har gjort inköp. En person har anmält sitt intresse att hjälpa 
till i köket.

§ 74. Ekonomi
Kassör Karin Lindh redovisade vår ekonomi. 
Vi har sökt el-bidrag och beviljats 2285 kr, detta är inte utbetalda ännu. Karin har 
kontakt med skattemyndigheten, som har hand om utbetalningen.

§ 75.  Övriga frågor

- Klubbwebben.
Beslut att ansluta oss till klubbwebben bordlades, då webbansvarig inte kunde delta 
på mötet. Flyttas till nästa möte.

- Suppleant Elisabeth Andersson har fått en fråga till styrelsen från en medlem 
angående lydnadstävlingen den 23/9-23.
  Hon hade avanmält sig till tävlingen då hennes hund börjat löpa, men på tävlingen 
fick en annan delta trots hund som löper. Det ska väl vara samma regler för alla?

Tävlingssektorn meddelar att det begicks ett fel i frågan.
Styrelsen beslöt att vi inte tar emot löptikar på våra tävlingar.

- Reine Lidén ställer frågan om vi ska flytta in agilityhindren till gamla planen?
Styrelsen beslöt att vi ska göra det, när är inte bestämt.

- Funktionärsfest den 10/11 23,  i klubbstugan. Carin G, skickar ut inbjudan, till de 
som sektorerna meddelar ska bjudas in.

Nästa möte 2023-11-21 kl.18.30

Ordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet. 

Vid protokollet Ordförande



Sekreterare Carin Grönkvist                                  Solveig Karlsson

Justeras                                                                   Justeras

Karin Lindh                                                        Reine Lidén                                          


